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" Nie łudźcie się! Bóg nie pozwoli z siebie szydzić! Co człowiek posieje, to będzie zbierać. Kto
sieje w ciele, zbierze to, co przynosi ciało - zagładę. Kto natomiast sieje w Duchu, zbierze to, co
daje Duch - życie wieczne. Nie ustawajmy w czynieniu dobra. W odpowiednim czasie
zbierzemy plon, jeśli teraz niczego nie zaniedbamy. Dopóki mamy okazję, czyńmy dobrze
wszystkim, zwłaszcza tym, którzy są nam bliscy w wierze." Ga 6,8-10 
To są słowa proroctwa, które usłyszeliśmy na VII Kongresie Odnowy w Duchu Świętym, w
Częstochowie. Pan Bóg chce nas pociągnąć na nowo do siebie, abyśmy wykonywali Jego wolę.
Mamy kochać Go, aż do odrzucenia samych siebie! Człowiek robi wszystko, by nie słuchać
Boga celebrując samego siebie, stawia pomniki własnej pysze. Człowiek jest dla siebie samego
największym przeciwnikiem. Tylko Pan wie jak nas wyzwolić z tej niewoli, wie czego nam
potrzeba: nawrócenia i łaski Ducha Świętego. Łaski wiary, miłości i pokoju. Nie możemy
ociągać się w nawróceniu, gdy wzywa Pan, bo On chce nam dać  Ducha Świętego. Pan
zaprasza nas do świętości, do wierności przymierzu, które razem zawarliśmy w czasie chrztu.
Bóg jest pełen łaski dla nas, a oczekuje tylko wierności. JA JESTEM mówi, uwierz moim
obietnicom, mojemu SŁOWU. Chwała Panu!
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